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Protokół nr L/2022 

L Sesja w dniu 24 lutego 2022  
Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:32 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków – lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Krystian Aleksander Abramowicz 

2. Jerzy Baranowski 

3. Alicja Biała 

4. Zenon Buraczek 

5. Roman Chodara 

6. Wioletta Czech 

7. Czesław Ćwik 

8. Dariusz Marek Duczek 

9. Marzena Gajek 

10. Tomasz Komorowski 

11. Jan Wojciech Mickiewicz 

12. Edward Mitros 

13. Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

14. Zbigniew Nowak 

15. Rafał Rypina 

16. Daniel Adam Sapiński 

17. Ryszard Teodor Szymański 

18. Helena Szymkiewicz 

19. Marian Henryk Toruński 

20. Zofia Waszkiewicz 

21. Władysław Zarecki 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka 

Z- ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

Dyrektor MOPS – Marzenna Utko 

Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady L sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym, powitał 

zebranych. Poformował, że obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska,  

a protokolantem jest Irena  Małachowska. 
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2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku 

obrad. 

Przewodniczący rady zgłosił poprawkę do porządku obrad wprowadzenie po pkt 2. pkt 

3.„Podjęcie oświadczenia w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na niepodległą Ukrainę”. 

Innych zmian nie zgłoszono. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 2. punktu 3. podjęcie 

oświadczenia w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na niepodległą Ukrainę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Poprawka została przyjęta. 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

 

głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku wraz z poprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Baranowski, Roman Chodara, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, 

Jan Wojciech Mickiewicz, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard 

Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Zofia Waszkiewicz 

BRAK GŁOSU (9) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Czesław Ćwik, Dariusz 

Marek Duczek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Marian Henryk Toruński, 

Władysław Zarecki 

 

Głosowano w sprawie: 

Reasumpcja "Przyjęcie porządku wraz z poprawką". 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

Porządek obrad wraz z poprawką został przyjęty. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji poniższego 

porządku obrad: 
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1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie oświadczenia w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na niepodległą Ukrainę. 

4. Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Kętrzynie za 2021r.  

5. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2022r. 

6. Informacja o  współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2021r. 

7.  Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2021 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1.nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kętrzynie. 

8.2.zmiany Uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019r. 

w sprawie  określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz 

warunków zasad korzystania z tych przystanków. 

8.3. przekazania skargi według właściwości. 

8.4.odwołania  radnego Dariusza Marka Duczka ze składu Komisji Edukacji, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.5.zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018r. 

w sprawie powołania  Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej w Kętrzynie. 

8.6.zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018r. 

w sprawie powołania  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej 

w Kętrzynie. 

8.7.o zmianie uchwały Nr III/26/188 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 10 grudnia  

2018r. w sprawie ustanowienia przedstawicieli Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku 

Gmin „Barcja”. 

8.8.powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

8.9.nadania  honorowego obywatelstwa Miasta Kętrzyna. 

8.10. zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  

30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

8.11. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.  
9. Podjęcie oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie. 

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

11. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

12. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 

15. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

16. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2021r. 

17. Przyjęcie protokołu z XLI X sesji Rady Miejskiej z dnia 20 stycznia 2022r. 

18. Zamknięcie L sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

3. Podjęcie oświadczenia w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej  

na niepodległą Ukrainę 
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Burmistrz Miasta zgłosił poprawkę do oświadczenia, akapit pierwszy otrzymuje brzmienie: 

"Federacja Rosyjska dokonała w dniu dzisiejszym agresji na niepodległą Ukrainę. To kolejny, 

po zajęciu Krymu atak na suwerenne europejskie państwo i złamanie karty Organizacji 

Narodów Zjednoczonych" 

 

Głosowano w sprawie: 

Poprawka do oświadczenia, akapit pierwszy otrzymuje brzmienie: "Federacja Rosyjska 

dokonała w dniu dzisiejszym agresji na niepodległą Ukrainę. To kolejny, po zajęciu Krymu 

atak na suwerenne europejskie państwo i złamanie karty Organizacji Narodów 

Zjednoczonych". 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie oświadczenia wraz z poprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

Oświadczenie w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na niepodległą Ukrainę zostało 

podjęte wraz z poprawką wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania - zał. nr 2 do 

protokołu 

 

4. Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Kętrzynie za 2021r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Komendant Policji w Kętrzynie Dariusz Ślęzak – omówił działania KPP w Kętrzynie za 2021 

rok – zał. nr do protokołu zał. nr 3 

Komendant Powiatowy PSP w Kętrzynie Krzysztof Grabias – omówił działania Straży 

Pożarnej za 2021 r. – zał. 4 nr do protokołu. 

Komendant Straży Miejskiej w Kętrzynie Marek Dworak przedstawił informację  

o działalności straży za 2021r.- zał. nr 5 

Zastępca Komendanta Placówki Straży Granicznej w Barcianach Marcin Hartwig – omówił 

działania straży granicznej za 2021 rok. 

W dyskusji udział wzięli radni: Czesław Ćwik, Helena Szymkiewicz, Marzena Gajek, Daniel 

Sapiński, Tomasz Komorowski, Zbigniew Nowak. 

 
Pełny zapis dyskusji został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny 

https://esesja.tv/transmisja/24278/l-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-24-lutego-2022.htm 
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5. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2022r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć – omówiła powyższy 

harmonogram (zał. nr 6)  

Radny Czesław Ćwik zgłosił uwagę, że w zestawieniu brakuje określenia kosztu 

poszczególnych imprez. 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć stwierdziła, że nie ma 

określonej dokładnej kwoty i w związku z tym nie może udzielić odpowiedzi na pytanie. 

Zdaniem Radnego  Czesława Ćwika naczelnik powinna znać odpowiedź na takie pytanie. 

Naczelnik Katarzyna Kopeć powiedziała…proszę o zadawanie takich pytań na komisjach,  

a nie na sesji. 

Radna Wioletta Czech …nie rozumiem Pani Naczelnik, dlaczego nie możemy zadawać takich 

pytań, radny ma prawo zadawać pytania. 

Radny Rafał Rypina zgłosił uwagę, że temat był omawiany tylko na Komisji Edukacji…RM. 

Dyrektor KCK Bartłomiej Zdanowicz powiedział, że ze względu na sytuacje 

epidemiologiczną i konflikt na Ukrainie nie jest w stanie określić całkowitych kosztów 

przewidywanych imprez. Na 2022 rok na działalność statutową, wydarzenia artystyczne 

zaplanowano kwotę 750 tyś. Jest w trakcie rozmów ze sponsorami, stara się pozyskać środki 

zewnętrzne. 

 

6. Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2021r. 

 

Sekretarz Miasta  Halina Kuriata omówiła informację o współpracy z miastami partnerskimi 

w 2021r. – zał. nr 7 do protokołu. Uwag nie wniesiono. 

 

7. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2021 r. 

 

Burmistrz Miasta  Ryszard Niedziółka przedstawił informację z wykonania robót publicznych 

za 2021r. – zał. 8  nr  do protokołu. Uwag nie wniesiono. 

 

Przerwa 15 minut 

Po przerwie 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

8.1.  nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kętrzynie. 

 

Komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. Radni nie wnieśli 

uwag. 

Głosowano w sprawie: 

nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kętrzynie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Wioletta 

Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Jan 
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Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Chodara, Władysław Zarecki 

Uchwała została podjęta, wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. 

nr 9 do protokołu 

 

8.2. zmiany Uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz warunków 

zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały nr VII/56/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019r. w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Kętrzyna, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Miejska Kętrzyn oraz warunków zasad 

korzystania z tych przystanków.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Wioletta 

Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Chodara 

Uchwała została podjęta wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. 

nr 10 do protokołu  

 

8.3 przekazania skargi według właściwości. 

 

Komisje stałe rady oraz Burmistrz Miasta  pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania skargi według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Wioletta 

Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Tomasz Komorowski, Andrzej Eugeniusz 

Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor 

Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Roman Chodara, Marzena Gajek, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Helena 

Szymkiewicz, Władysław Zarecki 

Uchwała została podjęła, wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. 

nr 11 do protokołu. 

 

8.4 odwołania radnego Dariusza Marka Duczka ze składu Komisji Edukacji, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Komisje stałe rady oraz Burmistrz Miasta pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

odwołania radnego Dariusza Marka Duczka ze składu Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 

Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew 

Nowak, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia 

Waszkiewicz 

PRZECIW (3) 

Roman Chodara, Tomasz Komorowski, Władysław Zarecki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Jan Wojciech Mickiewicz, Rafał Rypina, Helena 

Szymkiewicz 

Uchwała została podjęta, wraz z raportem z przeprowadzanego głosowania stanowi  

zał. nr 12 do protokołu. 

 

8.5 zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r. w 

sprawie powołania Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Komisje stałe rady oraz Burmistrz Miasta  pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr II/14/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r. w sprawie 

powołania Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w 

Kętrzynie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (1) 

Roman Chodara 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward 

Mitros, Rafał Rypina, Helena Szymkiewicz, Władysław Zarecki 

 

Uchwała została podjęta wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi  

zał. nr 13 do protokołu. 

 

8.6 zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r.  

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  

w Kętrzynie. 

 

Komisje stałe rady oraz Burmistrz Miasta  pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 3 grudnia 2018r.  

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  

w Kętrzynie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (2) 

Roman Chodara, Rafał Rypina 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward 

Mitros, Helena Szymkiewicz, Władysław Zarecki 

Uchwała została podjęta wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi  

zał. nr 14 do protokołu. 

 

8.7 o zmianie uchwały Nr III/26/188 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 10 grudnia 

2018r. w sprawie ustanowienia przedstawicieli Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku 

Gmin „Barcja”. 

 

Komisje stałe rady oraz Burmistrz Miasta  pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

o zmianie uchwały Nr III/26/188 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 10 grudnia 2018r. w 

sprawie ustanowienia przedstawicieli Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Czesław Ćwik, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Rafał 



9 
 

Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian 

Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (2) 

Roman Chodara, Zbigniew Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wioletta Czech, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Baranowski 

Uchwała została podjęta wraz z raportem głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

 

8.8 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

 

Komisje stałe rady oraz Burmistrz Miasta  pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt 

uchwały.  

Przewodniczący rady odczytał opinię prawną zgodnie z którą głosowanie kandydatur  

do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie, przeprowadzone w dniu 25.11.2021 r. 

zachowuje ważność, a w związku z odroczeniem głosowania w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, planowane w porządku obrad sesji na dzień w dniu 24.02.2022r. głosowanie 

uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie będzie 

stanowić kontynuację głosowania tej uchwały rozpoczętego w dniu 25.11.2021r. 

Odczytał rezygnację z kandydowania do składu Komisji Rewizyjnej Radnego Andrzeja 

Niedźwieckiego. Poinformował radnych, że nie ma potrzeby głosowania przyjęcia rezygnacji; 

głosowanie dotyczyło wyboru kandydatów do komisji, a nie ustalenia składu osobowego 

komisji, rezygnacja bez względu na stanowisko Rady jest skuteczna w momencie jej złożenia. 

 Następnie poprosił kluby i radnych o zgłaszanie kandydatów. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Tomasz Komorowski stwierdził, że …pracujemy na dwóch różnych projektach 

uchwał, są to dwa różne dokumenty. Zdaniem radnego należy głosować kandydatów  od 

początku. 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek …dokument ma taką samą treść i dotyczy tego samego. 

Radny – Przewodniczący klubu radnych PiS Rafał Rypina…mam wątpliwość co do opinii 

Mecenas…gdyż pracujemy nad projektem uchwały, którego projektodawcą jest inny 

Przewodniczący rady – Duczek. Projekt uchwały zawiera inne zapisy niż w poprzednim 

projekcie. 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek …pracujemy na zaktualizowanej wersji Statutu Miasta 

Kętrzyn, stąd takie zapisy. 

Radny Tomasz Komorowski… ta uchwała rodzi skutki finansowe, nie wiemy ilu będzie 

kandydatów. 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek …kwestie finansowe zaplanowano w budżecie. 

Radny Rafał Rypina w imieniu Klubu PiS zgłosił kandydaturę Radnego Czesława Ćwika, 

zdaniem Radnego jest to najlepsza kandydatura, według niego jest to nowa uchwała  

i powinna być procedowana od początku. 

Mecenas Agnieszka Jakubowska - na poprzedniej sesji głosowano poszczególnych 

kandydatów, uchwała nie została przegłosowana, teraz będzie głosowanie nad powołaniem 

komisji rewizyjnej.  

Radny Czesław Ćwik…ta uchwała się różni, przedstawiono trochę inny projekt… 

w poprzednim projekcie były nazwiska, to jest odrębny projekt uchwały. 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek…radny Ćwik nie uzyskał akceptacji rady i jego 

kandydatura nie będzie głosowana ponownie. 
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Radna Wioletta Czech…nie rozumiem tego zamieszania, tych projektów uchwał, przejęliście 

konwent, to jest bardzo ważna komisja, a my nie mamy jej już kilka miesięcy, nie możemy 

(Klub Radnych PiS)  zgłosić kandydata, tylko narzucacie nam kandydaturę. 

Radny Rafał Rypina…ponawiam kandydaturę Czesława Ćwika, jeżeli można zmienić 

uchwałę, to można głosować ponownie nad kandydaturą. 

Radna Wioletta Czech …czy jest przeciwskazanie, aby rada drugi raz się wypowiedziała, aby 

drugi raz przegłosować kandydaturę Czesława Ćwika.   

Mecenas Agnieszka Jakubowska…w dniu 25 listopada była głosowana kandydatura Pana 

Czesława Ćwika. Radny nie uzyskał akceptacji rady. Przewodniczący Klubu PiS stwierdził, 

że nie jest w stanie podać kandydatów i poprosił o odroczenie procedowania uchwały, aby 

klub mógł się naradzić. To jest Państwa decyzja, rada się już wypowiedziała. Nie widzę 

potrzeby głosowania jeszcze raz. Powinien to być inny kandydat, taki który nie został 

odrzucony przez radę. Ponadto stwierdziła, że decyzja o ponownym głosowaniu należy do 

przewodniczącego rady…"każdy klub może zgłosić swojego kandydata", „to, że 

zrezygnowano w listopadzie (z któregoś z kandydatów) to nie znaczy, że będą kontynuować 

Państwo tą linię. 

Radny Czesław Ćwik…zmienił się skład zaproponowany, zgłosił fakt, że z komisji 

zrezygnował Andrzej Niedzwiecki w związku z tym jest miejsce na kolejnego kandydata”.   

Pomimo tych wskazań przewodniczący Dariusz Duczek nie dopuścił do głosowania 

kandydatury Czesława Ćwika, stwierdził, że nie ma potrzeby ponownego głosowania 

kandydatury Czesława Ćwika, w związku z powyższym kandydatura radnego Czesława 

Ćwika nie będzie ponownie głosowana.,  

Radny Rafał Rypina zgłosił wniosek formalny o przegłosowanie, czy rada wyraża zgodę  

na ponowne głosowanie kandydatury Czesława Ćwika. 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek stwierdził, że to nie jest wniosek formalny. 

Radny Rafał Rypina (Ad Vocem) – nie udzielono głosu 

Radna Wioletta Czech (Ad Vocem) – nie udzielono głosu 

Radny Czesław Ćwik – nie udzielono głosu 

Przewodniczący rady Dariusz Duczek nie udzielił głosu radnym Rafale Rypinie, Wioletcie 

Czech i Czesławowi Ćwik. 

Radny Zbigniew Nowak…to co chcecie nie ma żadnego znaczenia (zwrócił się do radnych 

Klubu PiS), to nie może być tak, że to klub decyduje kto ma być, to rada 

decyduje…namawiam do wskazania innych kandydatur. 

Radny Zenon Buraczek…kandydatury  które były już w poprzedniej  komisji nie mogą się 

ubiegać, skład starej komisji nie może się powtórzyć, nie prawdą jest, że nie chcemy przyjąć 

innej kandydatury.  

Następnie Przewodniczący odczytał treść uchwały i przystąpił do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Daniel Adam Sapiński, 

Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (10) 
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Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech 

Mickiewicz, Edward Mitros, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Helena Szymkiewicz, 

Władysław Zarecki 

Uchwała została podjęta. W skład komisji rewizyjnej weszli: Radna Alicja Biała, Radny 

Ryszard Szymański i Radny Daniel Sapiński.   

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

8.9 nadania honorowego obywatelstwa Miasta Kętrzyna. 

 

Komisje stałe rady  pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

nadania honorowego obywatelstwa Miasta Kętrzyna.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman Chodara, Dariusz Marek Duczek, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Zofia 

Waszkiewicz 

PRZECIW (2) 

Jan Wojciech Mickiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Edward Mitros, Rafał Rypina, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Nowak 

Uchwała została podjęta wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. 

nr  17 do protokołu. 

 

8.10 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 

grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

 

Komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. Radni nie wnieśli 

uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2022-2033.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (2) 

Czesław Ćwik, Tomasz Komorowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Jan Wojciech Mickiewicz, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, 

Helena Szymkiewicz, Władysław Zarecki 

Uchwała została podjęta wraz z raportem głosowania stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

 

8.11 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

 

Komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Zbigniew Nowak …Projekt uchwały o zmianach w budżecie miasta, w załączniku  

Nr 3 „Zadania inwestycyjne” w poz. 4 przewiduje  remont nawierzchni ul. Jagiełły  

i ul. Batorego wraz z wymianą krawężników i armatury Z projektu wynika, że jest to zadanie 

jednoroczne na które przewidziano środki w wysokości 75 tys. zł. 

Radny zadał pytanie: to ma być remont, czy zalepianie dziur i ogólne klajstrowanie ulic, czy 

prawdziwy remont? Może to na jakąś dokumentację, a nie remont. 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel odpowiedział: zgodnie z opisem szczegółowym, jest to kwota 

przeznaczona na opracowanie dokumentacji. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Daniel Adam Sapiński, 

Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

PRZECIW (2) 

Roman Chodara, Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Zbigniew 

Nowak, Rafał Rypina, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Czesław Ćwik 

Uchwała została podjęta wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi  

zał. nr 19 do protokołu. 

 

 

9. Podjęcie oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie. 

 

Komisje stałe rady  pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt oświadczenia.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Czesław 

Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, 

Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław 

Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Chodara, Jan Wojciech Mickiewicz, Helena Szymkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Baranowski 

Oświadczenie zostało podjęte wraz z raportem głosowania stanowi zał. nr 20  

do protokołu. 

 

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka, który omówił sprawozdanie – stanowiące zał. nr  21  

do protokołu. 

Ponadto poinformował Radnych że: 

- Zarząd Województwa przyznał dofinasowanie na zadanie Ochrona Różnorodności 

Biologicznej i Rewaloryzacja Parku Ekologicznego w Kętrzynie o wartość 2 177 056 zł oraz 

przyznał brakujące 905 tyś do projektu niskoemisyjny transport publiczny w Kętrzynie 

- postepowanie w sprawie niskoemisyjnego transportu jedno było odwołane, gdyż najniższa 

oferta  przekroczyła prawie o 1,5 mln budżet, w związku z tym  przygotowano zmiany  

do warunków zamówienia do specyfikacji, obniżające nieco wymagania techniczne  

i oczekujemy na dalsze oferty, 

Złożono 3 wnioski do polskiego ładu na: 

- budowa sieci ciepłowniczej w obrębie ul Sikorskiego, 

- ul. Wileńska i Targowa za 10 mln zł, 

- budowa infrastruktury turystycznej i rekreacyjnej  w obrębie  Jeziorka Górnego o wartości 

10 mln zł, w tym wniosku jest również Park Dietla i lodowisko pod namiotem kętrzynianka. 

W ramach polskiego ładu złożono także dwa wnioski dla gmin popegeerowskich. Pierwszy 

wniosek obejmuje budowę ul. Wiejskiej i Pieniężnego, drugi budowę ul. Górnej i kolejnej 

części ul. Rynkowej. 

Odnośnie ul. Ogrodowej procedura trwa, otrzymaliśmy nieoficjalną informację,  

że postępowanie przed Krajową Izbą Odwoławczą się zakończyło z pozytywnym rezultatem.  

Jak już otrzymamy formalne potwierdzenie, zajmie nam to od 5 do 7 dni, przystąpimy   

do przygotowania umowy na realizację  ul. Ogrodowej.   

 

11. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z zapytaniem, czy podjęto decyzję o likwidacji stołówki 

MOPS, od kiedy, w jaki sposób będą dowożone posiłki? 

Radny Tomasz Komorowski zwrócił się z zapytaniem: 

1. Co było przedmiotem i jaki był wynik spotkania w dniach: 27 stycznia, 3 lutego, 16 lutego, 

17 lutego br., czy spotkanie LEX Czarnek dotyczyło dwuzmianowości w SP. nr 4. 

2. Kiedy Burmistrz będzie składał poprawne sprawozdania 
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Radny Czesław Ćwik zwrócił się z zapytaniem co będzie ze stołówką, co z zatrudnionymi 

pracownikami i budynkiem stołówki. 

 

12. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka na pytanie w sprawie stołówki odpowiedział, że pytanie 

nie dotyczyło sprawozdania i że do tego pytania ustosunkuje się Dyrektor MOPS  

w informacjach. 

Poinformował Radnego Tomasza Komorowskiego, że zapoznał się za sprawozdaniami innych 

włodarzy i trudno w tym przypadku jest mówić o jakimś wzorze. To sprawozdanie, które 

przedłożył radnym jest zgodne ze statutem miasta Kętrzyn. Poprosił również  

o doprecyzowanie pytania i ścisłe określenie  czego  radny oczekuje w sprawozdaniu jak 

również  złożenie pozostałych zapytań na piśmie. 

Z –ca Burmistrza Maciej Wróbel do radnego Tomasza Komorowskiego: 

- w Urzędzie Marszałkowskim chcieliśmy się dowiedzieć, czy możemy aplikować o jakieś 

środki. 

- spotkanie LEX Czarnek nie dotyczyło dwuzmianowości w Sp nr 4. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Tomasz Komorowski prosi o informację dotyczącą spotkania z posłem Januszem 

Cichoniem w sprawie finansów publicznych z dnia 10 stycznia 2022 r. i odpowiedź na 

pytania: 

- Czy było to spotkanie na które Burmistrz został oficjalnie zaproszony? 

- Co było przedmiotem spotkania? 

- Które finanse publiczne były oceniane, państwa, czy samorządu terytorialnego? 

- Jaki był wynik oceny finansów publicznych? 

- Czy była to ocena naszych miejskich finansów? 

Zwrócił się również z zapytaniem kiedy zgodnie z zapowiedzią Burmistrza Miasta Kętrzyn 

zostanie utwardzony i doświetlony teren znajdujący się przy ul. Kopernika 2, 4, 4A, 6, 8, 10. 

Radna Zofia Waszkiewicz prosi o udzielenie informacji w sprawie opieki stomatologicznej  

w szkołach samorządowych miasta Kętrzyn. 

- Czy jest opieka stomatologiczna? 

- Jaka jest forma tej opieki? 

- Jeżeli zostały zawarte umowy, to na jakich zasadach organizacyjnych i finansowych? 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem czy zrobiono audyt w jednostkach miasta 

za 2021r. W dniu 15.02.2022 r. złożył  wniosek o udostępnienie sprawozdania  

z przeprowadzonego audytu, bo nie mógł go znaleźć na BIP i według niego  nie został 

opublikowany. Termin jaki upłynął od złożenia wniosku może świadczyć, że takiego 

sprawozdania jeszcze nie ma, a powinno być złożone do Burmistrza do 30 stycznia. Prosi  

o wskazanie gdzie jest opublikowany, albo opublikowanie. 

Poinformował, że skieruje interpelację poświęconą zagadnieniu budowy, przebudowy  

i remontu dróg, .W dniu 11 lutego 2022 odniósł się do kwestii wniosków złożonych do 

programu „Polski Ład” przedstawionych podczas konsultacji. W swoim wystąpieniu wniósł 

sprzeciw wobec objęcia wnioskiem ul. Targowej.  

 

14. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 
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Na poprzedniej sesji radni nie wnieśli interpelacji i zapytań. 

 

 

15. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Czesław Ćwik zgłosił wnioski o: 

- dostosowanie przejścia dla pieszych przy ul. K. Wielkiego na wysokości budynku nr 44  

do potrzeb osób niepełnosprawnych, 

- odnowienie fontann w mieście, głównie fontanny przy Parku Różanym, 

- poprawę iluminacji Ratusza Miejskiego. 

Radny Jerzy Baranowski zgłosił wniosek o wykonanie przeglądu i wycięcie drzewa przy  

byłym  przedszkolu „Puchatek” (przy nowo budowanym Centrum Opieki Wytchnieniowej), 

naprzeciwko sklepu „Pelcowizna”. 

Radny Rafał Rypina zgłosił wniosek o umieszczenie interpelacji i zapytań radnych na stronie 

internetowej miasta, zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie gminnym. 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił wniosek o: 

- omówienie na Komisji Edukacji.. RM koncepcji wykorzystania budynku po byłej stołówce 

MOPS, przyczyn likwidacji oraz kosztów związanych z funkcjonowaniem stołówki, 

- przedstawianie przez  Burmistrza Miasta szerszych sprawozdań z prac miedzy sesjami  

oraz zapytanie: 

- Czy miasto jest przygotowane na takie sytuacje kryzysowe jak długie przerwy  

w dostarczaniu wody. 

 Dyrektor MOPS Marzenna Utko udzieliła informacji w sprawie stołówki i powiedziała.. 

musimy stołówkę wyremontować, nie wiem jak długo będzie trwał remont i może się okazać, 

że podopieczni będą woleli jeść gdzieś indziej. 

Z-ca Burmistrz Maciej Wróbel zapewnił radnych, że wszyscy pracownicy stołówki będą mieli 

zatrudnienie w innych jednostkach, założeniem jest zwiększenie dostępności obiadów  

w większej ilości godzin. 

Przewodniczący rady odczytał pismo: 

- odpowiedź Burmistrza Miasta z dnia 9 .02.22r. na wnioski mieszkańca K.B.  

- odpowiedź na interpelację  Radnego Zbigniewa Nowaka w sprawie zagospodarowania 

terenu po byłym browarze. 

- uchwałę  Nr RIO.VIII-0120-49/22 

- uchwałę Nr RIO.VIII-0120-50/22 

 

16. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2021r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2021r. zgłoszone na 

XLIX Sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Protokół  z XLVIII sesji został przyjęty. Raport z przeprowadzonego głosowania 

stanowi zał. nr 22 do protokołu. 
Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Roman Chodara, Wioletta Czech, Dariusz 

Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward 
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Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam 

Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia 

Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Czesław Ćwik 

 

17. Przyjęcie protokołu z XLI X sesji Rady Miejskiej z dnia 20 stycznia 2022r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLI X sesji Rady Miejskiej z dnia 20 stycznia 2022r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Protokół  z XLIX sesji został przyjęty. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi 

zał. nr 23 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman Chodara, Wioletta 

Czech, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech 

Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał 

Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian 

Henryk Toruński, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jerzy Baranowski, Czesław Ćwik, Zofia Waszkiewicz 

 

18. Zamknięcie L sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Duczek 

zamknął L sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 
Pełny przebieg obrad L Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny 

https://esesja.tv/transmisja/24278/l-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-24-lutego-2022.htm 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

Dariusz Marek Duczek (-) 

 

 
Przygotował(a): Irena Małachowska 
 

 


